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VERSLAG van de openbare vergadering van het ALGEMEEN BESTUUR van het RECREATIE-
SCHAP OVER-BETUWE, gehouden op donderdag 25 mei 2023, om 10.00 uur, op het gemeentehuis 
van de gemeente Overbetuwe te Elst. 
 
 
AANWEZIG: 
De dames: N. Kundiç - lid  - Arnhem  
 G.J. Scheurwater - notuliste 
De heren: N. Wiggers - lid  - Arnhem 
 R. Post - lid  - Overbetuwe 
 N.T.P. Hubers - voorzitter  - Lingewaard  
 H.J.J. Arends - lid  - Lingewaard 
 A.J. Kwakernaak - secretaris 
  
AFWEZIG M.K.G.: 
De heer: W. Hol - lid  - Overbetuwe 
 
 
 
1. OPENING EN MEDEDELINGEN  
De  SECRETARIS opent de vergadering en heet de aanwezigen van harte welkom.  
Extra agendapunt: benoemen bestuursleden. 
 
1a.  BENOEMEN BESTUURSLEDEN 
De SECRETARIS vraagt kandidaten voor de functie van voorzitter. De heren Post en Hubers stellen 
zich verkiesbaar. Aangezien de gemeente Overbetuwe de laatste jaren het voorzitterschap heeft inge-
vuld wordt besloten dat de gemeente Lingewaard de functie nu gaat invullen. 
Besloten wordt de heer Hubers te benoemen tot voorzitter van deze vergadering. 
De heer HUBERS dankt voor het in hem gestelde vertrouwen. 
 
2. VASTSTELLING VAN HET VERSLAG VAN DE VERGADERING D.D. 11 MEI 2022 
Het verslag van de vergadering van 11 mei 2022 wordt ongewijzigd vastgesteld.  
Naar aanleiding van het verslag vraagt de heer ARENDS of het formeel vast ligt dat de netto-
vermogenswaarde ieder jaar wijzigt en dat dit opgenomen moet worden in de jaarrekening van het 
Recreatieschap. 
De SECRETARIS zegt dat de netto vermogenswaarde alleen van toepassing is bij verkoop. Het is een 
verkrijgingsprijs die niet betaald is aan de BV, dit is dus een schuld. 
De VOORZITTER stelt voor om te checken of het rechtsmatig goed geregeld is bij de verzelfstandi-
ging in 1999. Wie heeft de verkoopprijs toen vastgesteld en wie heeft dat besloten. 
Mevrouw KUNDIÇ zegt dat de accountant het in 1999 heeft gecontroleerd en goed bevonden. 
De VOORZITTER zegt dat de netto vermogenswaarde van de deelneming in de BV alleen in de toe-
lichting staat.  
De heer WIGGERS gaat er van uit dat er vanuit dat het Algemeen Bestuur besloten heeft om geen 
accountantscontrole meer te laten verrichten. Dit is juist. 
 
3. LIJST VAN INGEKOMEN STUKKEN 
De ingekomen stukken worden voor kennisgeving aangenomen. 
De heer ARENDS merkt op naar aanleiding van ingekomen punt 1 (Wet Open Overheid) dat de jaar-
rekening van het Recreatieschap niet openbaar op de website staat en dat de agenda en de notulen 
heel moeilijk te vinden zijn. Hij verzoekt om te kijken naar de toegankelijkheid en de volledigheid. 
De heer POST zegt dat de Wet gefaseerd ingevoerd wordt. 
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De SECRETARIS zegt dat we voldoen aan de WOO. De jaarrekening staat niet openbaar, maar wordt 
altijd op verzoek opgestuurd. 
 
4. VOORSTEL TOT HET VASTSTELLEN VAN DE JAARREKENING 2022 VAN HET RECREA-

TIESCHAP OVER-BETUWE 
De SECRETARIS zegt dat er geen wijzigingen in de jaarrekening van het recreatieschap zijn omdat er 
geen activiteiten en geen financiële transacties plaatsvinden.   
De netto vermogenswaarde wijzigt ieder jaar. Deze wordt gecorrigeerd met het behaalde resultaat van 
de B.V.  
De SECRETARIS geeft een toelichting op het jaarverslag 2022 van Uit®waarde.  
Onder dankzegging wordt besloten de jaarrekening 2022 van het Recreatieschap Over-Betuwe vast te 
stellen. 
 
5. WIJZIGING WET GEMEENSCHAPPELIJKE REGELING 
De SECRETARIS geeft een toelichting. Er zijn drie mogelijkheden, te weten: 

1. Aanpassen van de Gemeenschappelijke Regeling (GR). Spreker heeft hier geen voorkeur 
voor omdat het een omslachtige bestuursstructuur is, waarin je relatief weinig beslissingsbe-
voegdheid hebt.   

2. Gemeenten worden rechtstreeks aandeelhouder in de BV. Dit heeft niet de voorkeur van 
spreker omdat er dan geen gezamenlijk overleg meer plaatsvindt tussen de gemeenten. 

3. Bedrijfsvoeringsorganisatie (BVO). Dit heeft de voorkeur van spreker. Het verschil tussen een 
GR en een BVO is dat de gebiedsverorderingen nu zijn vastgesteld door de recreatieschap-
pen. Bij een BVO moet dit door de gemeenten gebeuren. 

Bij de bestuursvergaderingen van de andere twee recreatieschappen is dit ook behandeld. Het Re-
creatieschap Nederrijn, Lek en Waal en het Natuur- en Recreatieschap Lingegebied hebben besloten 
nu nog niet te beslissen, er is ambtelijk nog veel uitzoekwerk. Iedere aangesloten gemeente zal de 
ambtelijke contactpersoon aan Uit®waarde doorgeven zodat er een gezamenlijk overleg gearrangeerd 
kan worden. In september zal er een vergadering gepland worden voor de drie gezamenlijke schap-
pen om een besluit hierover te kunnen nemen.  
De heer ARENDS heeft ervaring met een BV waar gemeenten rechtstreeks aandeelhouder zijn. Per-
soonlijk vindt hij dit in de praktijk prima werken. Hij stelt voor om het voordeel te bekijken van een BVO 
bekijken ten opzichte van een BV. 
Mevrouw KUNDIÇ zegt dat de gemeente Arnhem voorkeur heeft voor een BVO. Het heeft een juri-
disch voordeel dat een BVO publiekrechtelijk kan worden aangestuurd. Een BV is een privaatrechtelijk 
orgaan. Als je hiervoor kiest moeten er zwaarwegende redenen zijn.  
SPREEKSTER vraagt wel om uitstel zodat de Gemeenteraad nog om advies gevraagd moet worden. 
De heer POST pleit ook voor uitstel. Juridisch is het besproken en wordt er geneigd naar een BVO. 
De VOORZITTER zegt dat Lingewaard zowel met een BVO als met een BV zou kunnen leven. Het is 
ook nog niet binnen de Gemeenteraad besproken. Hij vraag of er een notitie gemaakt kan worden om 
alle raden eenduidig te informeren. De andere bestuursleden sluiten zich hierbij aan. 
Voorstel is om een gezamenlijk ambtenarenoverleg te organiseren voor de deelnemende gemeenten 
van de drie recreatieschappen. Graag ontvangt de SECRETARIS de namen van de contactpersonen 
vanuit de gemeenten. Het streven is om de drie recreatieschappen hetzelfde te laten besluiten, maar 
dit is niet noodzakelijk.  
De VOORZITTER concludeert dat er kennisgenomen is van de notitie. De vergadering spreekt haar 
voorkeur uit voor een BVO, maar dit moet nog verder ambtelijk uitgewerkt worden.  
Uit®waarde verzorgt een memo over de wijziging Wet Gemeenschappelijke Regeling voor de ge-
meenteraden. De contactpersonen binnen de gemeente zullen aan Uit®waarde worden doorgegeven 
voor een gezamenlijk te houden overleg. In september zal er tijdens  een gezamenlijke vergadering 
van de drie schappen worden besloten. 
 
6. HET BEPALEN VAN EEN STANDPUNT INZAKE DE AGENDA EN VOORSTELLEN VAN DE 

ALGEMENE VERGADERING VAN AANDEELHOUDERS VAN UIT®WAARDE D.D. 08-06-2023  
De SECRETARIS meldt dat de voorzitters van de recreatieschappen verwacht worden bij de aandeel-
houdersvergadering om de standpuntbepaling van hun schappen over te brengen. 
Verslag van de vergadering van 8 juni 2022 
- 
Benoeming lid Raad van Commissarissen 
De SECRETARIS is trots dat de heer Van Assendelft deel uitmaakt van de Raad van Commissaris-
sen. Het betreft een herbenoeming van de heer Van Assendelft voor een periode van 3 jaar, te weten 
van juni 2023 tot juni 2026.  
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Jaarrekening en -verslag 2022 
Er staat een fout in het verslag op pagina 40, bij de geconsolideerde balans, onroerend goed, afschrij-
vingen, vaste activa staat € 638.000. Dit moet € 68.000 zijn.  
De heer ARENDS vindt het een morele plicht om het jaarverslag van de BV openbaar op de website 
te plaatsen. 
Mevrouw KUNDIÇ vraagt of het verslag bedrijfsgevoelige informatie bevat. Er kan ook voor gekozen 
worden om het openbaar te maken voor de aandeelhouders, dus alleen voor de gemeenten. Een an-
der idee is om het verslag openbaar te maken en niet de jaarrekening. De SECRETARIS zegt dat er 
bedragen genoemd worden die met onze ondernemers te maken hebben maar er staat verder geen 
bedrijfsgevoelige informatie in. Momenteel wordt het jaarverslag niet openbaar op de website ge-
plaatst maar op verzoek wordt het jaarverslag wel verstrekt. Het is de verantwoording van de BV. De 
aandeelhouders kunnen daar een mening over hebben. Het kan in de aandeelhoudersvergadering 
besproken worden. 
De heer WIGGERS zegt dat je ook trots op je jaarverslag kunt zijn; het is een mooi verslag om te de-
len.  
Mevrouw KUNDIÇ vraagt of het een realistische verwachting is dat de resultaten op de beleggingspor-
tefeuille zullen aantrekken. De SECRETARIS geeft een toelichting op het beleggingsstatuut. Er is be-
sloten om 1,5 miljoen te investeren in recreatief vastgoed om een stabieler rendement te verkrijgen. 
Dit is net in gang gezet en er zal moeten worden afgewacht hoe dit gaat verlopen. 
In september zal er door Van Lanschot een presentatie worden gegeven over anders beleggen. Het 
doel is om het rendement te verbeteren zonder het risicoprofiel aan te tasten. In de nieuwe strategi-
sche verkenning zal hierop verder worden ingegaan. 
Naar aanleiding van een vraag van de heer WIGGERS of er alleen belegd wordt in fondsen op het 
gebied van Recreatie en Toerisme antwoordt de SECRETARIS dat de vermogensbeheerders (Rabo 
en Van Lanschot) niet zitten niet in wapenhandel, kinderarbeid e.d. De heer WIGGERS wijst erop dat 
de gemeente Arnhem tegen het beleggen in fossiele brandstoffen is.  Mevrouw KUNDIÇ vult aan dat 
Uit®waarde een privaatrechtelijke BV is, waar de gemeente Arnhem aandeelhouder van is. De ge-
meente heeft duurzaamheid hoog in het vaandel. De gemeente Arnhem zou het zeer op prijs stellen 
als de privaatrechtelijke organisatie zich ook zo zou gedragen. Dit is een punt van aandacht. 
Verder vraagt mevrouw KUNDIÇ aandacht voor risicoarm beleggen: het besef dat het beleggen via 
privaatrechtelijke organisatie door publieke organisaties een gevoelig onderwerp is.   
De heer POST is van ook van mening dat het duurzaam beleggen een punt van aandacht is. SPRE-
KER gaat mee in het verzoek om de overweging te investeren in duurzame investeringen in de strate-
gische verkenning op te nemen. 
De SECRETARIS zegt dat er belegd wordt in een mix van indextrekkers.  
Besloten wordt aandacht te vragen voor duurzame beleggingen en dit mee te nemen in de nieuwe 
Strategische verkenning. 
Mevrouw KUNDIÇ vraagt wat de financiële gevolgen kunnen zijn voor de bijdrage van de gemeenten 
nu het Verenfonds ophoud te bestaan. De SECRETARIS zegt dat er in 2024 de laatste uitbetaling 
over 2023 zal plaatsvinden. Daarna is de pot leeg. Recreatieve veren maken maar een kleine aan-
spraak op deze pot. Als Uit®waarde raakt ons dit niet. De oevergemeenten van onze recreatieve ve-
ren zijn bereid om het verschil in de hogere bijdrage te betalen. Daarnaast is het een mogelijkheid om 
te zoeken naar meer sponsoring en er kan ook nog voor gekozen worden om de prijzen van de over-
tochten te verhogen. Het voortbestaan van onze veren komt dus niet in het gedrang nu het Veren-
fonds stopt. 
De heer POST merkt op dat er op pagina 18 van het jaarverslag geschreven wordt dat de gemeente 
positief staat tegenover de plannen van het vestigen van een airsoftbedrijf op de Rijkerswoerdse Plas-
sen. Dit klopt niet. 
De SECRETARIS zegt dat op het moment van schrijven van het jaarverslag er wel ambtelijk gezegd is 
dat het binnen het bestemmingsplan past.  
De heer POST zegt dat het College van B&W niet positief achter deze ontwikkeling staat.  
De VOORZITTER zegt dat dit standpunt van de gemeente Overbetuwe zal worden teruggekoppeld 
aan de Algemene Vergadering van Aandeelhouders. 
Naar aanleiding van een vraag van de VOORZITTER over het beheer van het Zeegbos zegt de SE-
CRETARIS dat Uit®waarde niet blij is met de situatie zoals die nu is. Eeuwigdurende erfpacht voor 
het onderhoud van fase 1 en daar wordt aan voldaan. 
De heer ARENDS wijst op de slechte staat van het Lingefietspad. De SECRETARIS zegt dat dit een 
toeristisch recreatief pad is waar groot zwaar verkeer (met name Waterschap) ook gebruik van maakt. 
Uit®waarde voert tweemaal per jaar inspectie uit en waarschuwt met borden voor slecht wegdek.  
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Het uitgangspunt is om het fietspad veilig te houden, maar er wordt niet veel geld aan uitgegeven om-
dat er veel te groot en zwaar verkeer gebruik maakt van dit pad. Dit pad fungeert voor een deel ook 
als gebiedsontsluiting. SPREKER zegt dat het door de gemeente kan worden overgenomen.  
Mevrouw KUNDIÇ zegt dat de gemeenten tijdens overleggen met het Waterschap hun hierop kunnen 
aanspreken.   
De VOORZITTER hoopt dat de nieuwe peddelroute doorgetrokken gaat worden naar de oorsprong 
van de Linge 
Besloten wordt: 
- een verzoek te doen aan de Algemene Vergadering van Aandeelhouders om het jaarverslag open-
baar te publiceren met uitzondering van de jaarrekening 
- een verzoek te doen aan de secretaris om een overweging op te nemen in de op te stellen nieuwe 
strategische verkenning om te investeren op duurzaamheid en aandacht te blijven houden voor risico-
arm beleggen 
- het standpunt dat het College van de gemeente Overbetuwe niet positief staat tegenover de initiatie-
ven van de airsoft onderneming terugkoppelen aan de Algemene Vergadering van Aandeelhouders  
 
7. RONDVRAAG EN SLUITING 
De heer ARENDS merkt op dat bij het aanpassen van de Gemeenschappelijke Regeling aandacht 
gegeven moet worden aan de artikelen, 10, 11 en 20. 
De VOORZITTER zegt dat er eerst een besluit genomen moet worden over de wijziging op de Wet 
Gemeenschappelijke Regeling.  
Mevrouw KUNDIÇ vraagt nogmaals aan de organisatie om te reageren op de brief van de Verbonden 
Partijen, gemeente Arnhem, over inclusie. Hoe wordt er binnen de BV rekening gehouden met toe-
gankelijkheid. Het antwoord van de directeur dat niemand uitgesloten wordt en dat iedereen welkom is 
en dat er geselecteerd wordt op kwaliteit is echt niet voldoende. 
Mevrouw KUNDIÇ zegt dat de toegankelijkheid van de recreatieve voorzieningen in de breedte wor-
den bedoeld. Hoe zijn de voorzieningen ingericht. Hoe divers is het personeelsbestand en wat wordt 
er aan gedaan om dit te verbeteren om te voldoen aan inclusie. Er wordt aandacht voor gevraagd 
want het gebeurd niet vanzelf. 
Besloten wordt deze brief alsnog als ingekomen stuk te behandelen bij de Algemene Vergadering van 
Aandeelhouders.  
 
Niets meer aan de orde zijnde sluit de VOORZITTER de vergadering en dankt de aanwezigen voor 
hun komst en inbreng. 
 
 
Aldus vastgesteld in de openbare vergadering van het 
Algemeen Bestuur te Elst, d.d.    mei 2024 
de secretaris,  de voorzitter, 
 
 


